
Protokół Nr 17/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 28 grudnia 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie miejskiego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 
przemocy w rodzinie na rok 2022 – druk A, 

b) w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów oraz osób 
pełniących funkcje dziennych opiekunów w ramach działalności prowadzonej na własny 
rachunek, na terenie miasta Białogard – druk B, 

c) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 
w Białogardzie przez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych – druk C, 

d) w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie – druk D, 
e) w sprawie zmiany nazwy ulicy w Białogardzie – druk E,  
f) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom w Białogardzie – druk F, 
g) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard 

– druk G, 
h) w sprawie programu ochrony środowiska dla miasta Białogard na lata 2021-2025 

z perspektywą do roku 2030 – druk H, 
i) w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej wraz z inwentaryzacją źródeł ogrzewania na 

terenie miasta Białogard na lata 2021-2025 z perspektywą do roku 2030 – druk I,  
j) w sprawie aktualizacji wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na 
obszarze miasta Białogard na lata 2021-2023 – druk J, 

k) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk K, 
l) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 – 

druk L, 
ł) uchwała budżetowa na rok 2022 – druk Ł, 
m) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 – druk M, 
n) w sprawie liczby wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Białogardu – druk N, 
o) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów dokumentów 
poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów – druk O. 

3. Sprawy różne, w tym: 

     - informacja z działalności Komisji Budżetu i Finansów w 2021 roku. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                 
 
 
 



Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
o) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów autobusami 

komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów dokumentów 
poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów – druk O, 

Przedstawił: przedstawiciel wnioskodawców Szczepan Jonko 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak  - pytał o opinię Burmistrza odnośnie projektu uchwały. 
Z-ca Burmistrza - odpowiedziała, że nie ma opinii, bo są po terminie. 
M.Siwek - pytał czy jest jakieś stanowisko Burmistrza? 
Z-ca Burmistrza - odpowiedziała, że Burmistrz podtrzymuje wcześniejsze stanowisko. Nie ma 

jak zweryfikować dzieci z Białogardu. Stanowisko jest takie, aby pozostać przy uchwale, 
która została podjęta. 

Sz.Jonko - powiedział, że brak opinii jest jednoznaczne z opinią pozytywną. Jest zgoda pod 
względem prawnym. Radny poinformował, że mieli problem co odpowiedzieć rodzicom, 
którzy są mieszkańcami Białogardu a dzieci uczą się poza Białogardem. Prosił o pozytywne 
zaopiniowanie i przychylenie się do tego projektu.  

M.Siwek - powiedział, że 3 m-ce temu procedowaliśmy nad tym. Radny myślał, że 
wypracowano kompromis. 

J.Leszczyk - pytał czy zapis co do emerytów dotyczy legitymacji emeryta? Do uczniów 
przychyla się a do krwiodawców, niech to będzie motywacją dla tych osób. Radny przychylił 
się do tego projektu uchwały. 

M.Kopczyński - pytał czy brali pod uwagę osoby niepełnosprawne? 
Sz.Jonko - odpowiedział, że brali ale nie chcieli, aby dojazdy były za darmo a to jest 

wywołanie dyskusji na nowo. Są otwarci na rozszerzenia, gdy będą takie głosy w Radzie. 
M.Smoliński - pytał o dofinansowanie do autobusów i renegocjację umowy? 
Sekretarz - odpowiedział, że czekają na analizy po I półroczu, bo uchwała funkcjonuje od 

18 listopada br. Wartość usług podstawowych musi wynosić 80% a 20% działalności 
uboczne. Nie ma możliwości renegocjacji zmiany wartości 80%. To może zagrażać do czasu 
zakończenia trwałości projektu. Umowa jest podpisana od 2018 roku do 2028 roku.  

P.Szyszlak - stwierdził, że warto o osobach niepełnosprawnych pomyśleć a nie mamy wiedzy 
ile to nas będzie kosztowało. 

M.Kopczyński - powiedział, że może temat trzeba przełożyć i z Prezesem ZKM to 
przekalkulować. 

Przewodniczący Rady - powiedział, że wszystkie dzieci uczące się powinny być objęte uchwałą 
bez biletów. Przewodniczący Rady proponował, aby dodatkowo objąć taką grupę społeczną. 
Dobrze, że ten projekt się pojawił, bo dotyka rażącej nieprawidłowości. 

 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –1, przeciw-2, wstrzymało się-2. 



j) w sprawie aktualizacji wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na 
obszarze miasta Białogard na lata 2021-2023 – druk J, 

Przedstawił: Prezes RWiK Sp. z o.o. Rafał Słowik 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - pytał o zakupy inwestycyjne dot. przedmiotów m.in. komputerów, aparatów 

fotograficznych?. 
Prezes - odpowiedział, że zakupy inwestycyjne są wg klucza, który wymyślił Zarząd a jest on 

korzystny dla naszego miasta np. parking,  
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów oraz osób 
pełniących funkcje dziennych opiekunów w ramach działalności prowadzonej na własny 
rachunek, na terenie miasta Białogard – druk B, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 

w Białogardzie przez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych – druk C, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Edukacji Marta Grabczyńska 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak - pytał czy boisko jest użytkowane? 
Z-ca Burmistrza - odpowiedziała, że jest otwarte, ale nic się na razie tam nie dzieje. Nie ma 

chętnych, aby przejąć pieczę nad boiskiem. 
P.Szyszlak – proponował to ogłosić, gdyż może jakieś stowarzyszenie będzie zainteresowane 

albo ktoś inny? 
Z-ca Burmistrza  - odpowiedziała, że nie nikt nie jest zainteresowany. 
M.Smoliński - pytał czy zmiana rejonizacji szkół będzie dotyczyć uczniów od nowego naboru 

czy obecnych? 
M.Grabczyńska - odpowiedziała, że od nowego naboru. Dziś jest pozytywna opinia Kuratora 

Oświaty. W marcu będą przeprowadzać rekrutację na nowy rok szkolny od września. 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 



 
a) w sprawie miejskiego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na rok 2022 – druk A, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
d) w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie – druk D, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
        Z-ca Burmistrza – stwierdziła dodatkowo, że teren ul. Nalepy do ul. Jantar od dłuższego   

czasu  jest przygotowywany pod zbycie tych nieruchomości. 
Sekretarz - dodał, że  ul. Nalepy jest skanalizowana i zgazyfikowana.  

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 
e) w sprawie zmiany nazwy ulicy w Białogardzie – druk E,  

 Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk  - powiedział, że są przypadki, gdy dziecko mieszka na ul. Curie-Skłodowskiej a 

chodzi do szkoły im. Skłodowskiej-Curie. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom w Białogardzie – druk F, 

   Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
Przewodniczący Rady - powiedział, że Wiceprezes Kombatantów Żołnierzy Misji Pokojowych 

z Koszalina wystąpił z propozycją nadania nazwy nowej ulicy w Białogardzie im. Żołnierzy 
Misji Pokojowych. Na cmentarzu w Pękaninie jest żołnierz pochowany, stąd ten wniosek. 
Pismo poszło do Pani Burmistrz oraz Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska.  

 



g) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard – 
druk G, 

Przedstawiła: Z-ca Burmistrza Karolina Siwek 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - pytał czy Komisja Urbanistyczna nie lubi Pani Burmistrz czy odwrotnie, bo 

w uzasadnieniu jest, że Komisja jest innego zdania. 
Z-ca Burmistrza - powiedziała, że Komisja omawiała materiały w wersji roboczej i mieli sporo 

zastrzeżeń, które zostały uwzględnione.  
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
h) w sprawie programu ochrony środowiska dla miasta Białogard na lata 2021-2025 

z perspektywą do roku 2030 – druk H, 

Przedstawiła: w/z Naczelnika Wydz. Ochrony Środowiska Anna Sobecka 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
i) w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej wraz z inwentaryzacją źródeł ogrzewania na 

terenie miasta Białogard na lata 2021-2025 z perspektywą do roku 2030 – druk I,  

   Przedstawiła: w/z Naczelnika Wydz. Ochrony Środowiska Anna Sobecka 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na zapisy w demografii, gdzie są podane różne liczby dot. ilości 

mieszkańców 21 tys. i 24 tys. 
P.Szyszlak - pytał czy są chętni na wymianę pieców przy takich podwyżkach gazu? 
w/z Naczelnika - odpowiedziała, że są chętni. Rozliczyli już trzeci nabór i nadal jest 

zainteresowanie. 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
k) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk K, 

   Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 



l) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 – 
druk L, 

   Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
ł) uchwała budżetowa na rok 2022 – druk Ł, 

   Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
                           Skarbnik dodała, że żadna z jednostek nie zwiększyła kosztów energii i gazu.  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk - proponował znaleźć środki na sport, bo martwe rzeczy można przełożyć a tam 

gdzie są ludzie to nie da się odbudować, jak zaniedbamy treningi. Radny proponował, aby 
przemyśleć rezygnację z realizacji fontanny. 

M.Kopczyński - powiedział, że środki na kulturę są niezbędne, bo środki mamy na pół roku. 
Natomiast na CUW mamy 1,5 mln zł a miały być oszczędności. Radny poinformował, że 
odszedł akustyk, a takie osoby należy zatrzymywać. Dlatego spada jakość usług. Radny 
poinformował, że w Gnieźnie na starówce są małe sklepiki i utrzymują się. 

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 
m) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 – druk M, 

   Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
                     

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
n) w sprawie liczby wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Białogardu – druk N, 

Przedstawił: Przewodniczący Rady Tomasz Strząbała 
 
J.Leszczyk  - stwierdził, że niech będzie wakat, zagłosuje przeciw. 
 

 Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-4, przeciw-1, wstrzymało sie-0. 

 
Po wyczerpaniu tematyki zakończono w/w punkt. 

 



Ad 3  

W sprawach różnych głos zabrali: 
M.Kopczyński - pytał jaki mamy wpływ jako Miasto, aby tablica na zjazd na Białogard była 

większa? 
Z-ca Burmistrza - powiedziała, że nie można nic zrobić, bo Wałcz jest węzłem i tylko Wałcz 

jest pisany. 
 

Następnie członkowie Komisji Budżetu i Finansów przyjęli informację z działalności 
Komisji w 2021 roku, stanowiącą załącznik do protokołu.  

             
Na tym  zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1645 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

       Przewodniczący Komisji 

            /-/ Paweł Szyszlak 


